

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 012/24-25
東華三院賣旗日學生義工嘉許禮

敬啟者：

東華三院已於八月二十八日舉行「東華三院賣旗日 2024」，為本院服務籌募經費。貴子弟獲選為東華三院賣旗日學生大使，在賣旗日表現積極，獲邀請參加「東華三院賣旗日學生義工嘉許禮」。有關嘉許禮的詳情臚列如下：

活 動 日 期：	九月二十七日(星期五)
集 合 時 間/地 點：	下午 1:35 / 本校有蓋操場
解 散 時 間/地 點：	約下午 5:15 / 元朗鐵路站
活 動 時 間：	下午 3:00 – 4:00
活 動 地 點：	東華醫院禮堂(地址：香港上環普仁街 12 號黃鳳翎紀念大樓地下)
服 飾 要 求：	整齊夏季校服
備 註：	學生將由學校職員帶領，乘坐公共交通工具往返活動場地，請確認八達通內備有\$50 元或以上餘額。

敬請 貴家長填寫以下回條以示同意 貴子弟出席上述各項活動，並於九月十六日(星期一)或之前簽妥電子回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與梁玉蘭副校長聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




(陳妙霞)

謹啟

二零二四年九月十三日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 012/24-25
東華三院賣旗日學生義工嘉許禮

✂-----
班號：_____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告之內容，並

- ☐ 同意敝子弟參加上述活動。
☐ 不同意敝子弟參加上述活動。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二四年 月 日

* 請以 ✓ 號表示所選項目

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 012/24-25
Appreciation Ceremony of TWGHs Flag Day 2024

13th September 2024

Dear Parents

“TWGHs Flag Day 2024” had been held on 28 August 2024 to raise funds for community and education services. We are pleased to inform you that your child has been invited to attend the Appreciation Ceremony of TWGHs Flag Day 2024. For the details of the Ceremony, please refer to the Chinese version.

Please return the signed e-reply slip by 16th September 2024 (Monday). Please feel free to contact our Vice Principal, Miss Leung Yuk Lan on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Chan Miu Ha', written in a cursive style.

Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.